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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO SOŁECTWA ŚWILCZA

ODBYTEGO W DNIU 17.D9.2D17r.

Zebranie zostało otwarte przez Sołtysa Pana Adama Mazura o godz. 11.30. Na pods

obecności w/w stwierdziłbrak qworum. Wobec powyższego Pan Adam Mazur wyznaczył drugi term in

otwarcia zebrania na godz. 11.4S. W czasie oczekiwania na otwarcie zebrania na godz. 11.45 Pan

Wójt Adam Dziedzic i Pan Radny Powiatu Pan Miłek przedstawili uczestnikom zebrania informacje o

budowie dróg i chodników na terenie miejscowości Świlcza . Na okoliczność przeprowadzonego

zebrania została sporządzona lista obecności osób uczestniczących . Według listy na zebraniu

uczestniczyło 45 osób. Na protokolanta zebrania prowadzący zaproponował PanaJerzego Ragan,

który uzyskał akceptacje uczestników zebrania. Na wstępie Sołtys powitał zebranych mieszkańców

oraz Pana Wójta Adama Dziedzica, Zastępcę Sławomira Styke , Kierownika Referatu Jacka Lisa,

Radnego Powiatu Pana Miłka i Radnego Gminy Świlcza Tomasza Biały .

Przewodniczący przedstawił porządek zebrania:

1. Podział Funduszu Sołeckiego na rok 2018

2.0pinia w sprawie d zierżawy działki 1/3 położonej w Świlczy

3. Sprawy różne i wolne wnioski

Została wybrana komisja skrutacyjna do liczenia głosów: Jacek Lis, Zbigniew Kędzia , JanuszTrzeciak.

Ad. 1 Fundusz Sołecki został podzielony i jednomyślnie zaakceptowany:

- 18.045,30zł - wykonanie ogrodzenia placów zabaw

- 11.000,00zł - zakup strojów ludowych na wyposażenie Domu Strażaka

- 4 .000,00zł - doposażenie obiektu sport owego

Dyr. Szkoły dr Halina Bober wystąpiła z wn ioskiem aby nie wykorzystany fundusz sołecki z obecnego

roku w wysokości 500 zł został przeznaczony na doposażenie św iet li cy szkolnej . Propozycje

przegłosowano jednomyślnie .

Ad.2 PanJan Zagrodnik wystąpił z wnioskiem do Urzędu Gminy Świlcza o dalszą dzierżawę działk i 1/3

w drodze bezprzetargowej . Wniosek ten nie został zaakceptowany przez uczestników dzisiejszego

zebrania tj . 17.09.2017r. Zebranie przegłosował jednomyślnie, aby dzierżawa gruntu odbyła się w

drodze przetargu.

Ad. 3 W-ce Wójt SławomirStyka poinformował, że zaproponowano uchwałę o przyłączeniu kilku

gospodarstw z miejscowości Świlcza do miejscowości Woliczka. W sprawie tej zostaną

przeprowadzone konsultacje społeczne.

Pani Ewa Tront: " Kiedy będzie dostępny teren sportowy oraz plac zabaw dla dzieci w miejscowości

Świlcza?"



Zastępca Wójta: "Gdy będzie za kończony i odpowiedn io zabezpieczony."

Pan Gniewek Kazimierz w imieniu st ra ża ków za pro ponował aby droga na Zapłociu nosiła nazwę ul.

Strażacka .

Zastępca Wójta przyznał, że należy uhonorować strażaków, ale w inny sposób.

Pan Robert Bednarz: " Kiedy będzie zakończona budowa chodnika w st ronę Mrowli?"

Zastępca Wójta: " Będ z i e szlak pieszo-rowerowy od stacji PKP Świlcza przez Mrowię do Rudnej

Wielkiej."

Pan MateuszZawiś l ak: " Czy i kiedy będzie ukończona budowa drogi z Świlczy(Dworzysko) do

Woliczk i?"

PanJacek Lis: " Na d zień dzisiej szy nie jest uregulowana sprawa dróg w Gminie Świlcza w Księgach

Wieczystych, a poza tym i stnieją ważniejsze potrzeby."

Pani Janina Mikulec: "Czy zostanie oczyszczone koryto rzeki w miejscowości Świlcza(od nowego

mostka do E4)?"

Pan Jacek Lis: "Sprawa ta należy do zarządu melioracji wodnych, natomiast zostanie ono

oczyszczone."

Pan Bojarski Marek podziękował w imieniu dzieci za otrzymane bramk i p iłkarsk ie . Wystąpił również z

zapytaniem czy wystarczy pieniędzy na ogrodzenie placu zabaw w Świlczy.

Zastępca Wójta : " Do łożymy z budżetu Gminy."

Pan Gazda Kazimierz:" Czydroga Kamyszyn Otoka, w tym most będzie remontowana?"

Zastępca Wójta : "Zosta ła wykonana dokumentacja techniczna natomiast brak jest środków na

budowę drogi."

Pan Stawarz: "Ograniczona jest widoczność przy wyjeździe od straży na główną drogę i czy w związku

z tym będzie zamontowane lustro?"

Zastępca Wójta : "Wystą p imy z pismem do Zarządu Dróg w tej sprawi e."

Pan KokoszaJ.: " Chodnik na Zapłociu w stronę PKPwymaga remontu, a kratki ściekowe i kolektory

czyszczenia."

PanJacek Lis: " Kolektor był już czyszczony w tym roku i będzie j eszcze raz czyszczony."

Pan Sołtys podz iękował za uczestnictwo w zebraniu.

Na tym protokół zakończono.
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Uchwała Nr 1/2017

Zebrania Wiejskiego Sołectwa SN;IC.z. OL w Gminie Świlcza
z dnia J rwrześn i a 2017 r.

w spraw ie wniosku o zaplanowanie w budżecie Gminy na rok 2018 przedsięwzięć ze ś rod ków

Sołectwa do zrealizowania w ramach funduszu sołeckiego .

Działając zgodnie z art.5 ustawy z dnia 20 lutego 2009 r. o funduszu sołeckim ( Dz. U. z dnia 12 marca

2014 r., poz. 301 l - uchwala s ię , co następuje:

§1

Wnioskuje s ię do Wójta Gminy Świlcza oraz Rady Gminy Świlcza o uwzględ n ien i e w b udżecie Gminy
Świ lcza na rok 2018 p rzedsięwzięć wymien ionych w załączniku do niniejszej uchwały do realizacji
w ramach środków funduszu sołeckiego.

§2

Wykonanie uchwały powierza się Sołtysowi Gminy Świlcza Sołectwa

§3

Uchwala wchodzi w życie z dn iem podjęcia .

Podpisy ( osób uprawn ionych zgodnie ze statutem l.
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Załącznik nr 1 do Uchwały Nr '? /2017

Zebrania Wiejskiego z dnia t!.C8 .-wrr-
Zestawien ie przedsięwzięć do rea lizacji w ro ku 2018 ze środków f unduszu soleckiego.

1. Nazwa i miej sce realizacji przedsięwzięcia- sołectwo 6.J:.J.l.U::ł.Q .
2. Okres realizacj i rok 2018

3. Wartość przedsięwzięcia ogółem
:) 6 04 - ':ul

.Q .... .:.........b.-/-!l..':: zł .

4. Uzasadnienie celowości realizacji przedsięwzięcia ( opis ):

a) zadanie mieści się w zakresie zadań własnych gminy: (opis),

b) zadanie służy poprawie warunków życia mieszkańców(opis korzyśc i) ,

c) zadanie zgodne ze Strategią Rozwoju Gminy ( pow ią zać zadanie z ustalen iami Strategii rozwoju

Gminy),

d) d;tialaRia zmierzające da ~!u nięei8 skutków klęski . ,..illlowej (w Illwrnieniu ~st8Wy o stanie

' I<l ę shi żyw iołowej).

S. Oszacowanie kosztów przedsięwzięcia i uzasadnienie ( art.5 ust .3 uofs ),

( każdego przedsięwzięcia zgła sza nego we wniosku ( odniesienie do cen rynkowych ):

a) Koszty do sfinansowania ze środków funduszu soleckiego:

Tabelka 1.

Lp. Zakres przedsięwzięcia ( roboty, usługi, materi a ły ) Oszacowan ie kosztów Kwota

1 Ogfoazen re, pLatON ZQPQN 18 .0LI6 ,30 -

2. 20lkup '5t rO(J !-, LuJPlJi(.f1. (je< Ni()<.'SQ.l · 11.eJOO,OD-
UomJ 'ótra2D-.ta

3 . DopO:SQ:ienl'e obie~-t(/ 6PO,JoIJf'qo LI .OOOIOO-

b) (Ewentua lna) wartość prac do wykonania nieodplatn ie przez mieszkańców:


